



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ELECTRICITY DISTRIBUTION Date: 31-03-2026 02:32:35 PM Subject: Company's opinion on the aforementioned auditor's report</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: توزيع الكهرباء التاريخ: 31-03-2026 02:32:35 PM الموضوع: رأي الشركة حول تقرير مدقق الحسابات</p>
<p>Kindly be informed that our opinion regarding our Auditor's report Messrs.' Ernst & Young Jordan as follows:-</p>	<p>نود اعلامكم برأينا حول تقرير مدقق حسابات الشركة السادة Ernst & Young Jordan كما يلي:-</p>
<p>Type of Report: Qualified</p>	<p>نوع التقرير: تحفظ</p>
<p>Company's opinion:</p>	<p>رأي الشركة:</p>
<p>The Electricity Distribution Company did not apply International Financial Reporting Standard No. (9) with regard to the requirements for recording expected credit losses on the company's receivables, which are applicable from January 1, 2018, as the Electricity Distribution Company operates under a license issued by the Energy and Minerals Regulatory Commission, and under this license, the Commission is the entity authorized to approve the allocations for the company's operational and capital expenditures, considering that these expenditures are the basis for determining the electricity tariff, whether it is the tariff for purchasing energy from the National Electricity Company or the tariff for selling to the end consumer. The company's management requested the Energy and Minerals Regulatory Commission to calculate the value of the increase resulting from the application of the standard to be added to the expense of the provision for doubtful accounts, and to consider that expense within the electricity tariff accounts. However, the Energy and Minerals Regulatory Commission, by virtue of its letter No. (M.T.T/3984/2025) dated 3/25/2025, extended the company's exemption from the application of International Financial Reporting Standard No. 9 for the electricity tariff period (2024-2025), on the condition that the possibility of applying this standard will be reconsidered after the end of the period mentioned above. Send feedback</p>	<p>لم تقم شركة توزيع الكهرباء بتطبيق معيار التقارير المالية الدولي رقم (9) فيما يتعلق بمتطلبات تسجيل الخسائر الائتمانية المتوقعة على الذمم المدينة للشركة الواجبة التطبيق من تاريخ 1 كانون الثاني 2018، حيث إن شركة توزيع الكهرباء تعمل بموجب رخصة صادرة عن هيئة تنظيم قطاع الطاقة والمعادن، وبموجبها فإن الهيئة هي الجهة المخولة باعتماد مخصصات الانفاق التشغيلي والرأسمالي للشركة باعتبار هذه النفقات هي الأساس في تحديد التعرفة الكهربائية سواء تعرفرة شراء الطاقة من شركة الكهرباء الوطنية أو تعرفرة البيع للمستهلك النهائي. قامت إدارة الشركة بالطلب من هيئة تنظيم قطاع الطاقة والمعادن باحتساب قيمة الزيادة الناتجة عن تطبيق المعيار لتضاف على مصروف مخصص الذمم المشكوك في تحصيلها، واعتبار تلك النفقة ضمن حسابات التعرفة الكهربائية، إلا ان هيئة تنظيم قطاع الطاقة والمعادن وبموجب كتابها رقم (م.ت.ت/3984/2025) بتاريخ 2025/3/25 قامت بتمديد إعفاء الشركة من تطبيق معيار التقارير المالية الدولي رقم 9 لفترة التعرفة الكهربائية (2024-2025)، على أن يتم إعادة النظر في امكانية تطبيق هذا المعيار بعد انتهاء الفترة المشار إليها أعلاه.</p>
<p>Date of auditor's report: 30-03-2026</p>	<p>تاريخ تقرير المدقق: 30-03-2026</p>



Please accept our sincere thanks and appreciation.

Chairman of Board of Directors

User Name: Emad Mahmoud AlKhatib

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.

رئيس مجلس الإدارة

اسم المستخدم: Emad Mahmoud AlKhatib